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Nieuwsbrief 2024-9 

 

RECENTE OVERDRACHT PARC DE KIEVIT 

Vorige week hebben penningmeester Adrie en voorzitter Harry uitgebreid 

gesproken en kennis gemaakt met Eric en Aniek van Veggel, de nieuwe 

eigenaren van het Parc. Het was een openhartig gesprek waarin beiden 

aangaven waarom en met welke intentie zij het Parc hebben gekocht. Enerzijds 

was het hun lang gekoesterde droom zoiets te kunnen realiseren en anderzijds 

hebben zij na grondig onderzoek en ook bezichtigingen van enkele andere 

locaties bewust gekozen voor Parc De Kievit.  

Zij hebben duidelijk aangegeven een lange termijn visie te hebben om hun 

plannen en ideeën te kunnen verwezenlijken. Het streven is om het Parc 

kwalitatief naar een duidelijk hoger niveau te willen tillen. Echter zij realiseren 

zich ook terdege dat dit niet van de ene op de andere dag kan gebeuren en 

hiervoor zullen ook duidelijke spelregels van toepassing zijn. De nadruk ligt bij 

recreëren op een Parc waar het goed toeven is en dat ook een goede uitstraling 

heeft. Dit heeft én tijd én begrip nodig maar uiteraard ook de medewerking van 

de bewoners/eigenaren. Tijdens hun “anonieme” periode in het Kievitsei 

hebben zij al veel bewoners gesproken en veel reacties meegekregen, zowel 

positief als negatief. Hun prioriteit op dit moment is om de hoeveelheid werk 

die op hun afkomt te inventariseren en te bepalen in welke volgorde deze 

moeten worden  aangepakt. Het doel is om de tijd te nemen om alle, soms ook 

wel enkele complexe situaties, in perspectief te plaatsen. Hiervoor willen zij 

met de bewoners in gesprek en kijken of er een oplossing voor te vinden is of 

anderszins. Duidelijkheid is wel hun motto.   

Uiteraard hebben wij ook het belang van de Belangenvereniging aangekaart. Zij 

zijn heel blij met een actieve Belangenvereniging en vertrouwen erop dat wij in 

goed overleg een aantal lopende en ook nog niet voorziene problemen in goed 

overleg kunnen bespreken en, indien van toepassing, gezamenlijk een 

oplossing kunnen vinden.  
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Wij als Bestuur hebben een zeer positief gevoel over hun visie en instelling en 

hebben de verwachting dat de realisatie van hun plannen  mét de 

ondersteuning van de  belangenvereniging, maar ook zeer zeker van met begrip 

en medewerking van álle bewoners /eigenaren moet lukken. Het was de 

bedoeling dat zij zich tijdens de informele receptie kort zouden voorstellen 

maar door de grote drukte in het begin en het snelle vertrek van een aantal 

mensen hebben zij daarvoor niet de gelegenheid gehad. Bovendien wilde zij 

voorkomen dat bij die gelegenheid uitvoerige discussies de overhand zouden 

krijgen. Op niet al te lange termijn zal door/namens Eric en Aniek een 

presentatie worden gehouden in het Kievitsei waar hun plannen en ideeën 

worden kenbaar gemaakt en iedereen de mogelijkheid zal krijgen ter zake 

doende vragen te stellen. 

Beiden zijn ook op de hoogte van het lopende onderzoek bij de accountant van 

Beheer. Medio november hopen wij verslag te kunnen doen. Dit onderzoek 

wordt gedaan door de Cie. Onderzoek Parklasten. Wim van Laarhoven zal bij 

het gesprek met de accountant alleen kort bij de inleiding aanwezig zijn.  

 

Het Bestuur  

Belangenvereniging PdK   

10 oktober 2024 

 

 


